

ΕΠΙΓΡΑΦΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ

Το Επιγραφικό Μουσείο (ΕΜ), το Ινστιτούτο Ιστορικών Ερευνών του Εθνικού Ιδρύματος Ερευνών (ΕΙΕ/ΙΙΕ) και η Γαλλική Σχολή Αθηνών (ΕΦΑ) διοργανώνουν το σεμινάριο επιγραφικής που πραγματοποιείται μια φορά το μήνα στο Επιγραφικό Μουσείο.

Το δεύτερο σεμινάριο θα πραγματοποιηθεί την Τετάρτη 26 Νοεμβρίου 2025, στις 15.00, στην αίθουσα εκδηλώσεων του Επιγραφικού Μουσείου με ομιλητή τον Δρα **Άγγελο Χανιώτη**, Καθηγητή Αρχαίας Ιστορίας και Κλασικών Σπουδών στο Institute for Advanced Study του Princeton με θέμα: «**Νέες Επιγραφές από την Αφροδισιάδα**».

L'ATELIER EPIGRAPHIQUE

Le Musée Epigraphique (EM), l'Institut de Recherche en Histoire de la Fondation Nationale pour la recherche (EIE/IIIE) et l'Ecole française d'Athènes (EFA) organisent ensemble le séminaire épigraphique qui se tient une fois par mois au Musée Epigraphique.

La deuxième séance du séminaire se tiendra le mercredi 26 novembre 2025 à 15h dans la salle de conférences du Musée Epigraphique. **Angelos Chaniotis**, Professeur d'histoire ancienne et d'études classiques à l'Institut d'Etudes Avancées de Princeton, prononcera une communication sur le thème suivant : « **Nouvelles inscriptions d'Aphrodisias** ».

EPIGRAPHIC WORKSHOP

The Epigraphic Museum (EM), the Institute of Historical Research of the National Hellenic Research Foundation (IHR/NHRF), and the French School at Athens (EFA) are organizing the “Epigraphic Workshop”, the epigraphy seminar that takes place once a month at the Epigraphic Museum.

The second seminar will be held on Wednesday, November 26, at 3.00 pm in the Lecture Hall of the Epigraphic Museum. **Angelos Chaniotis**, Professor of Ancient History and Classical Studies at the Institute for Advanced Study of Princeton, will give a presentation entitled “**New Inscriptions from Aphrodisias**”.